

# KOREA 韩国



8天DAYS 6晚NIGHTS  
首尔/  
济州岛/釜山  
Seoul / Jeju Island / Busan

## 行程精粹 HIGHLIGHT

- 📍 月尾岛海上列车  
Wolmido Sea Train
- 📍 甘川洞彩绘文化村  
Gamcheon Cultural Art Village
- 📍 城山日出峰  
Seongsan Sunrise Peak
- 📍 海东龙宫寺  
Yonggung Temple
- 📍 四季花园 (含循环小火车)  
Ecoland (Include Train ride)
- 📍 北村韩屋村  
Bukchon Hanok Village

## 特选膳食 Special Cuisine



- 🍲 青花鱼韩定食  
Grilled Mackerel set meal
- 🍲 砂锅鲍鱼汤  
Abalone Pot
- 🍲 韩式烤肉吃到饱  
Korean BBQ eat all you can
- 🍲 人参炖鸡汤  
Korea Ginseng Chicken Soup
- 🍲 韩式部队火锅+拉面  
Korean Shabu Shabu + Ramen
- 🍲 济州黑猪烤肉  
Jeju Black Pork BBQ

8天6晚

# 首尔/济州岛/釜山



Tour Code: 8KBC (G6.6)



俊旅游 603-8060 1199

## 1 吉隆坡 ✈️ 仁川国际机场

(机上用餐)

📍 集合于吉隆坡国际机场/第二国际机场KLIA2飞往仁川。

## 2 仁川 🚌 金浦机场 ✈️ 济州岛

(-/午/晚)

- 📍 松月洞童话村 — 小镇就像一个巨大的3D童话彩绘村，以各国童话故事当作主题，经过生态环境改造，如今已经是一个旅游景点、白雪公主城堡、小鹿斑比等。
- 📍 仁川唐人街 + 三国志壁画街 — 是韩国唯一的唐人街，位于中区，源于1884年开设的仁川清租界。其声称是韩国最大的唐人街，设有11米高的牌坊。
- 📍 月尾岛海上列车 — 时隔10年，终于在2019年10月开通了月尾海上列车。在18米的高空可以饱览仁川港、仁川西海、月尾公园的美景。
- 📍 龙头岩 — 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石，活像龙欲飞上天时突然化作石头一般。
- 📍 树木园主题公园 (冰雕展示馆+3D立体博物馆) — 由冰雕展示馆、错觉艺术照相馆和360度3D立体电影馆组成全部场馆都在室内，无论烈日当头的酷暑天气，还是雨雪天气，这里都是不错的选择。

## 3 济州岛

(早/午/晚)

- 📍 城山日出峰 (含门票) — 耸立在济州岛东端的巨大岩石，为汉拿山360个子火山之一，也是世界最大突出于海岸的火山口。
- 📍 橘子园 — 体验水果采摘，视季节和天气而定。
- 📍 城邑民俗村 (品尝五味子茶) — 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产，很好地保留古代村庄的原貌。
- 📍 EcoLand生态主题公园 (含小火车) — 也叫森林小火车公园，是目前济州岛唯一一个以火车旅行为主题的大型生态公园，用小火车将四个主题园区串联起来。沿途停靠生态之桥站、湖畔站、野餐花园站、绿茶玫瑰花园站。
- 📍 泰迪熊博物馆 — 展示百年来深受全世界人们喜爱的玩具熊而建的。在两个展馆中可以见到世界各地生产的玩具熊。

## 4 济州岛 ✈️ 釜山

(早/午/晚)

- 📍 甘川彩绘文化村 — 像童话小村般的缤纷色彩，艺术风情，更有着亲切可人的居民们，被CNN报导称为“亚洲最艺术的村落”，被誉为“釜山的圣托里尼”，成为知名的文化景点。
- 📍 松岛天空步道 + 空中瞭望台 (含往返缆车) — 是釜山四大天空步道之一。它也是韩国最长的海上走道。它连接松岛海水浴场和龟岛，全长365米。
- 📍 BIFF广场 — 从1996年开始开始举办釜山国际电影节(Busan International Film Festival)，剧场街的面貌焕然一新，从此那一带就被称为BIFF广场。
- 📍 扎嘎旗海鲜市场 — 韩国最大的鱼市场，自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的朋友必定去的市场！

## 5 釜山

(早/午/晚)

- 📍 海东龙宫寺 — 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺，是韩国唯一一座建在海边的佛寺。佛寺于1376年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大师所建。
- 📍 海云台海边列车 (单程) — 乘坐着造型复古共的列车，加上椅子方向全部面向海边的方向，沿途可欣赏东釜山的海岸绝境。
- 📍 APEC世峰楼 — 因2005年11月召开APEC亚太经济合作会议，韩国政府特别兴建一座专为APEC开设的会议厅，自从开完APEC会议之后，这座会议厅便不再开放使用，只供人参观了。
- 📍 The Bay101 — 是一处位于海云台的综合性文化艺术空间，这里的夜景深受游客喜爱。

## 6 釜山 ✈️ 金浦机场 🚌 首尔

(早/午/晚)

- 📍 韩国文化体验 — DIY韩国泡菜制作过程以及试穿韩服拍照留念！
- 📍 南山公园+爱情锁墙 [不登塔] — 南山海拔265米，位于市中心，是首尔的象征。虽然山不高，但是因为是在市中心，在山顶可俯瞰周围的美丽景致，是市民喜欢的休息场所。
- 📍 益善洞传统老街 — 是一个大街区，拥有最浪漫的小巷，有许多韩屋改造的咖啡厅，文创市集，概念店和Instagram的，值得餐馆。行走在之间传统韩屋被灯光覆盖是一种神奇的体验。
- 📍 东大门购物商街 — 是销售各种潮流服装的大型时装商街，规模庞大可任您自由购物。

## 7 首尔

(早/午/-)

- 📍 景福宫 — 是李朝(1392~1910年)时期首尔的五大宫之一，也是李氏王朝的正宫，具有500年历史。
- 📍 北村韩屋村 — 是一座韩国村庄，该村以韩屋和传统韩国建筑风格的小屋闻名。也是网红打卡景点之一。
- 📍 明洞购物街 — 位于首尔市中心的明洞，是韩国潮流的指标，服装店和精品店都集中在这里。

## 8 首尔 ✈️ 吉隆坡

(机上用餐)

📍 前往仁川机场乘坐班机返回家园。

购物站 🛍️

高丽人参专卖店，彩妆免税店，保肝灵专卖店，土产店。



# 8 DAYS 6 NIGHTS Seoul / Jeju Island / Busan

Tour Code: 8KBC (G6.6)



俊旅游 603-8060 1199



## 1 Kuala Lumpur ✈️ Incheon

(MOB)

Assemble at KLIA/KLIA2, depart to Incheon.

## 2 Incheon 🚌 Gimpo Airport ✈️ Jeju Island

(-/L/D)

- 📍 Songwol-dong Fairytale Village — A renovation project was brought upon to improve development of the village by painting and decorating classic fairy tales all around. There are many mural and fairy tale characters in the fairy tale world with the theme of world fairy tales.
- 📍 Incheon Chinatown + Three Kingdom Wall — Is Korea's only official Chinatown. It is in Jung-gu and was formed in 1884. It claims to be the largest Chinatown in South Korea, and features an 11-meter high Chinese-style gateway, or paifang.
- 📍 Wolmido Sea Train — After 10 years, the Wolmi Sea Train finally opened in October 2019. You can enjoy the scenery of Incheon Port, Incheon West Sea, and Wolmi Park from a height of 18 meters.
- 📍 Yongduam Rock — Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.
- 📍 Jeju Arboretum Theme Park (Ice Sculpture Museum + 3D Museum) — The Ice museum, which was first made in Jeju, displays sophisticated artistic iced sculptures. An experience called 3D optical illusion art bucket list has 4 themes where you can be the star in a photo.

## 3 Jeju Island

(B/L/D)

- 📍 Seongsan Sunrise Peak — Where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- 📍 Tangerine Farm — Enjoy fruit picking experience. (Subject to season and weather conditions)
- 📍 Seongup Folk Village (Free Five Tase Tea) — A folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- 📍 EcoLand Theme Park (include train ride) — You can explore around in a train that looks like 1800s' steam powered Baldwin train. In the large Gotjawal forest with railway trails, lets experience the ecosystem of the forest, take a walk and enjoy a picnic. art works.
- 📍 Teddy Bear Museum — Teddy Bear Museum was built to showcase hundreds of years by the people around the world love terry bear. Teddy bear produced in the world can be seen in the two exhibition halls.

## 4 Jeju Island ✈️ Busan

(B/L/D)

- 📍 Gamcheon Culture Art Village — "Korea's Santorini." "Korea's Machu Picchu." "Lego Village." These are the many nicknames the Busan neighborhood of Gamcheon 2-dong Village has earned over the years.
- 📍 Songdo Skywalk + Sky observation deck (include cable car) — One of the four famous skywalks in Busan. It is also the longest sea walkway in Korea. It connects Songdo Beach and Turtle Island with a length of 365 meters.
- 📍 BIFF Square — Major renovations took place ahead of the first Busan International Film Festival (BIFF), and the newly transformed district was named BIFF Square on August 14, 1996.
- 📍 Jagalchi Market — Korea's largest fish market since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out there!

## 5 Busan

(B/L/D)

- 📍 Yonggung Temple — Was first built in 1376 by the great Buddhist teacher known as Naong during the Goryeo Dynasty.
- 📍 Haeundae Blue Line Park Beach Train (One way) — Take a train with a retro shape, and the direction of the chairs is all facing the seaside, and you can enjoy the coastline of East Busan along the way.
- 📍 APEC House — Had been used as a memorial hall and a prestigious international conference hall since the APEC summit meeting.
- 📍 The Bay 101 — Is located in a culture and art complex in Haeundae area, attracting many visitors to the area thanks to the beautiful nightscape that it offers.

## 6 Busan ✈️ Gimpo Airport 🚌 Seoul

(B/L/D)

- 📍 Experience Korea Traditional Culture — With DIY activity of Kimchi making and dress up with Hanbok (Traditional Korean Dress).
- 📍 Namshan Park + Love Lock Wall (exclude observatory deck) — Opened in 1968 as a public park and went through renovation in 1991 to better serve the public as a nature-friendly rest area in the middle of the city.
- 📍 Ikseon-Dong — Ikseon-dong is a big neighborhood with the most romantic alleys filled with cafes, concept stores and Instagram-worthy restaurants transformed from Hanok houses. Walking between traditional hanoks covered in lights is such a magical experience.
- 📍 Dongdaemun Street — Korea's largest wholesale and retail shopping districts

## 7 Seoul

(B/L/-)

- 📍 Gyeongbokgung Palace — Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces.
- 📍 Bukchon Hanok Village — Is a Korean village, the village famous of Korean architectural style house.
- 📍 Myeongdong Street — A major shopping district lined with quality branded goods shops.

## 8 Seoul ✈️ Kuala Lumpur

(MOB)

Transfer to Incheon Airport for flight back home.

Shopping Center 🛍️

Ginseng Outlet, Cosmetics Shop, Liver Supplement, Grocery Shop.



## 备注

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有关保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权利，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁 - 11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

## TERMS & CONDITIONS

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.